

20-23 APRIL 2026

10 AM - 10 PM

QNCC - DOHA, QATAR

EXHIBITOR DETAILS

بيانات الجهة العارضة

Name:

Position:

Company:

Address:

City:

Tel:

E-Mail:

Website:

C.R. No:

P.O. Box:

Country:

Mobile:

Fax:

الإسم:

الوظيفة:

الشركة:

العنوان:

المدينة:

الهاتف:

البريد الإلكتروني:

الموقع الإلكتروني:

SPACE BOOKING

حجز المساحة

OPTION 1

CHOOSE YOUR FAVOURITE PRE-BUILT BOOTH (Minimum 12 SQM)

INCLUSIONS: (per 12 SQM stand)

\* Carpet

\* Electricity - 1 socket

\* Lighting - 3 spots

\* Octanorm Panels - 7

\* Company Name on Fascia

\* 1 Table / 3 Chairs

\* 1 Counter

شامل: (لكل جناح بمساحة 12 متر مربع)

\* السجاد

\* كهرباء - 1 قابس

\* الإضاءة - 3 وحدات

\* ألواح أوكتانورم - 7

\* اسم الشركة على اللقافة

\* 1 طاولة / 3 كراسي

\* 1 كاونتر

1580 QAR SQM

m x m

SQM

OPTION 2

RENT A SPACE & BUILD YOUR OWN BOOTH (Minimum 24 SQM)

SPACE ONLY

1370 QAR SQM

m x m

SQM

(Not including the electricity + marshalling/logistics fees/ performance bonds security check to be paid separately)

(لا يشمل رسوم الكهرباء + الرسوم التنظيمية/اللوجستية و شيك الضمان)

MANDATORY SERVICE CHARGE

including Public Liability Insurance

(please refer to the T&Cs). Marketing Support (in case of group booking such as stand co-shared with another exhibitor, the charge is applied to every exhibitor)

QAR 1500

X NO.

TOTAL

HALL No.

STAND No.

S.P.

SPACE TOTAL

ADVERTISING & UPGRADE BOOKING

فرص الرعاية والإعلان

OFFICIAL BANK

• 190,000 QAR

OFFICIAL CAR

• 190,000 QAR

OFFICIAL INSURANCE

• 175,000 QAR

OFFICIAL CONSULTANT

• 175,000 QAR

OFFICIAL SUPPLIER

• 175,000 QAR

OFFICIAL CONTRACTOR

• 175,000 QAR

PLATINUM SPONSOR (2)

• 115,000 QAR

GOLD SPONSOR (3)

• 80,000 QAR

COMPETITION OFFICIAL SPONSOR

• 80,000 QAR

SILVER SPONSOR (5)

• 45,000 QAR

COMPETITION SUPPLIER SPONSOR

• 45,000 QAR

COMPETITION CONTRACTOR SPONSOR

• 45,000 QAR

HYGIENE PARTNER

• 45,000 QAR

LANDSCAPING SPONSOR

• 45,000 QAR

CATALOGUE SPONSOR

• 22,000 QAR

VISITOR GUIDE SPONSOR

• 15,000 QAR

VISITOR BAG SPONSOR

(excl. production cost)

• 45,000 QAR

LANYARD SPONSOR

(excl. production cost)

• 60,000 QAR

A5 FULL PAGE

• 5,000 QAR

A5 DOUBLE PAGE

• 11,000 QAR

A5 BACK COVER

• 6,000 QAR

A5 INSIDE COVER OR BOOKMARK OR SPINE

• 7,000 QAR

All payments shall be drawn to NeXTfairs bank account details below:

BANK NAME: QATAR INTERNATIONAL ISLAMIC BANK (QIIB)

ACCOUNT NAME: NEXTFAIRS FOR EXHIBITIONS AND CO

نيكست فيرز لادارة المعارض والمؤتمرات

ACCOUNT NO.: 3333-157258-001

IBAN NO.: QA43 QIIB 0000 0000 3333 1572 5800 1

QAR ACCOUNT

ACCEPTED FOR AND ON BEHALF OF THE ORGANIZERS (FIRST PARTY):

DATE: Rawad Sleem

SIGNATURE/STAMP: Co-Founder & General Manager

ADVERTISING TOTAL

QAR

GRAND TOTAL (SPACE + ADVERTISING)

QAR

PAYMENT TERMS

50% UPON SUBMISSION OF THE APPLICATION - 50% BEFORE 5 FEBRUARY 2026

ACCEPTED FOR AND ON BEHALF OF THE EXHIBITOR (SECOND PARTY):

DATE:

FULL NAME:

POSITION:

SIGNATURE

أوافق وأوقع نيابة عن العارض (الجهة العارضة):

التاريخ:

الاسم:

المنصب:

الختم والتوقيع:

NeXTfairs

Al Jazeera Al Arabia Street

HQ1, 2nd floor, Doha, Qatar

T: +974 4477 5848

F: +974 4477 4849

E: info@nextfairs.com

www.nextfairs.com

## GENERAL TERMS AND CONDITIONS

## الشروط والأحكام العامة

### 1. APPLICATION OF PARTICIPATION:

The exhibitor (the client under signing this application) or a person authorized by him only shall duly sign application for space in the exhibition. Following receipt of the application together with initial payment, the organizers reserve the right to refuse or accept any application at their absolute discretion without giving reasons therefore.

### 2. PAYMENT OF PARTICIPATION FEES:

The payment schedule for space only, shall stand is as follows:

- 50% with submission of application
- 50% balance by the date specific on the application.

Where the application is made after the final payment date specified on the application, the total cost shall be payable with return of the application. The total cost represents only the payment for the site, details of which are set out overleaf and all other goods and services required by the exhibitor, shall be paid for by the exhibitor in addition thereto. Exhibitors will not be allowed to take over their space or stands, if the payment terms specified on the application are not followed. These terms cannot be varied after the due date for payment is made.

### 3. ADDITIONAL ORDERS:

In addition to the space cost (and organizers stand fitting service if applicable), exhibitors will be billed for additional services such as: hired furniture, marshalling and logistics services, freight forwarder services, stand cleaning and catering etc...

### 4. PRE-APPROVAL OF CONTRACTORS:

All Exhibitors hiring a contractor to build their stands must submit their profile and official company papers for pre-approval from the organiser by a maximum of one month before the event dates. Contractors with no pre-approval from NeXTfairs are not allowed entry on site.

### 5. TERMINATION OF CONTRACT:

In the event of the organizers agreeing to any request for release from the application, the exhibitor will be liable for all, or part of the cost stated in the application in accordance with the following scale:

- Cancellation with 30 days after signing the contract: the exhibitor is liable for 50% of total amount of contract value,

- Cancellation more than 30 days after signing the contract: the exhibitor is liable for 100% of total amount of contract value.

Any breach in the terms of the contract stated above will result in legal action from the side of the organizer as these terms are constituted as per the local authority Qatari Law, and as such is a binding agreement which should be respected. This scale of charges will apply only from the date the organizers receive written notice by letter, fax or telex. Otherwise, exhibitor will be liable to 100% of total amount value. In addition to this scale, the exhibitor will be liable for any specific cost incurred on his behalf by the organizers. These terms cannot be varied under any circumstances. In the event that the first party fulfills the requirements of the contract, such as marketing, advertising, etc., the customer may not return to his obligations or terminate the contract until after he has paid what the first party costs in exchange for the services provided, and the cost is determined by the first party.

### 6. FAILURE TO EXHIBIT:

Any organization which, having signed an application for exhibition space, fails to exhibit for any reason of the exhibitors own choosing and has not been released from the agreement by the organizers shall be liable for the full amount stated in the application plus any additional costs incurred by the organizers as a result of such failure to exhibit.

### 7. EXHIBITOR BANKRUPTCY:

In the event of any exhibitor committing an act of bankruptcy going into liquidation or being under any appointment of a receiver, the organizer reserves the right to cancel his stand without being under liability to refund or abate any changes paid or due herein.

### 8. SAFETY:

The organizers, their servants or agent shall not be liable for the safety of exhibitors, their servants, agents, contractors or invitees during the exhibition nor for any exhibits articles or other property of whatever kind brought into the exhibition by exhibitors, their servants, agents, contractors or invitees or members of the public.

### 9. TERMS AND REGULATIONS:

All bookings are bound by these terms and regulations irrespective of any reservations, which may be made. The organizers reserve the right to alter, add to, or amend any of these conditions or not, the decision of the organizers is binding if any disagreement on the interpretations of these regulations should arise.

### 10. INSURANCE, LIABILITY AND RISKS:

Exhibitors shall make sure that they are fully covered by insurance including, but not restricted to, all risks on their property, exhibits or articles or any kind of public liability and comprehensive protection against any loss of damage caused by any circumstance whatsoever whether by reason of fire, water, theft, accident or any other cause. The exhibitors shall insure against, indemnify and hold the organizers harmless in respect of all costs, claims, demands of expenses to which the organizers may in anyway be subject as a result of any loss or injury arising to any person (including members of the public or the organizers staff, agents or contractors) or property howsoever caused as a result of any act or default of the exhibitor, his servants, agents or contractors or invitees.

If the organizers so demand the exhibitor shall provide proof to the organizers that the exhibitor has adequate insurance cover. Exhibitors must ensure that their temporary staff and the staff of their servants, agents or contractors are insured against claims for workman's compensation. The period for which such insurance shall be maintained shall run from the time the exhibitor or any of his servants, agents or contractors first enters the exhibition grounds, and all his exhibits and property have been removed.

### 11. REGULATIONS:

The contracted party for a group stand is responsible for ensuring that all exhibitors within their group are fully aware of and agree to abide by these terms and conditions and by the rules and regulations of the exhibition as laid down in the exhibitions manual.

### 12. USE OF EXHIBITION SPACE:

The exhibitor must not transfer, dispose of, part with or otherwise sublet the whole or any part of his exhibition space, whether for financial consideration or otherwise. The exhibitor must, if he is an agent, distributor or licensee, state at the time of application the names of the principals to be represented. This does not prohibit an exhibitor displaying the products of a principal for whom he becomes a distributor or licensee after the time of application, with the prior written permission of the organizers.

### 13. CANCELLATION OR CURTAILMENT OF THE SHOW BY NEXTFAIRS:

The organizers shall not be liable to the exhibitor by reason of any cancellation or part-time opening of the exhibition, either as whole or in part, for any non-performance of their obligations under this application or any amendments or alterations to all or any of the rules and regulations of the exhibition in each case to the extent that such occurrence is due to any circumstances not within their control. In the event of a request for postponement or cancellation by the customer for any reason in which the first party has no hand, the contract is automatically terminated and the customer is not entitled to demand the first party for any financial obligations

### 14. ALLOCATION OF SPACE:

The organizers have full power to allocate exhibition areas and position of exhibition space at the exhibition for any reason which in their sole opinion is in the general interest of the exhibition to alter the general layout or any particular stand even if already allotted and contracted and the exhibitor shall accept such new allotment of space in substitution of that originally allotted to him.

### 15. SERVICE PROVIDING STAGES

The Organizer Identifies & Determines The Provided Services Herein Either in Space or Sponsorship or Advertising or all. In Three Stages From Signing This Contract Form: Stage One: Admin & Preparation Work 25% which commence on signature of this contract for a period of 2 weeks; Stage Two: Marketing & Communication 25% which commence after 15 days of signing the contract; Stage Three: Live Event Day 50% which commence from first to last day of the actual event.

### 16. SECURITY:

Exhibitors and their representatives should be present at their stands or spaces at all times during the exhibition (build-up, live event, breakdown). The organizer is not liable for the theft or damage of any valuable or items on the stand.

### 17. FORCE MAJEURE:

The organizers shall not be responsible for the loss of or damage to any property of the exhibitor or any other person caused by theft, fire, defect, in the hall, storm, tempest, war, Labor disputes, lockout, pandemics, diseases, acts of God and general causes of Force Majeure. In the event that the exhibition is postponed for reasons beyond the control of the first party or by the state or the presence of an element of emergency circumstances or force majeure, the customer may not ask the first party to terminate the contract or ask him to return the payments, and if the date was postponed due to the above (or any stipulated in article 16) from original set dates, this contract will be valid for any new updated date we specify in due course in an official communication.

### 1. تقديم طلب الاشتراك

يجب على المعارض (أو العميل، موقع العقد) أو الشخص المفوض عنه فقط التوقيع حسب الأصول على طلب المشاركة في المعرض وفقاً للمساحة التي يرغب بها. وأن يعيد طلب الاشتراك ليكست فيزر مرفقاً بالدفعه الأولى. وتحتفظ ليكست فيزر بحقها في قبول أو رفض أي طلب وفقاً لتقديرهم الخاص و دون الحاجة لإبداء الأسباب.

### 2. دفع رسوم الاشتراك

- 1- تتم جدولة رسوم الاشتراك وفقاً لما يلي:
  - 50% تدفع عند تقديم طلب الاشتراك
  - 50% وهو الرصيد المتبقي يدفع قبل التاريخ المتفق عليه و المذكور بالطلب أعلاه.

- 2- في حالة تم تقديم الطلب بعد تاريخ الدفعة الأخيرة المحددة في طلب الاشتراك، يتعين على المعارض دفع كامل القيمة الإجمالية عند تقديم طلب الاشتراك.
- 3- ويحدد بالتبعية الإجمالية المبلغ المدفوع للمساحة المحجوزة، والتي تم توضيح تفاصيلها على الصفحة الأولى من هذا الطلب. إضافة إلى ذلك يتعين على المعارض دفع قيمة جميع الخدمات الأخرى التي يطلبها عند تقديم الطلب أيضاً.
- 4- ولن يُسمح للمعارضين باسترداد على المساحة أو المنصة المخصصة لهم إذا لم يتم اتباع شروط الدفع المحددة في هذا البند.
- 5- إن هذه الشروط قابلة للتعديل بعد تاريخ الدفعة الأخيرة المحدد في طلب الاشتراك.

### 3. الطلبات الإضافية

بالإضافة إلى تكلفة حجز المساحة ( وخدمة تركيب منصات ليكست فيزر إن وجدت)، سيتم محاسبة المعارضين على أي خدمات إضافية مثل: استئثار الأثاث، خدمات وكلاء الشحن وتنظيم المخالف والتخرج والخدمات اللوجستية، تنظيف المنصات وخدمة تأمين النظام والشرايب، إلخ

### 4. الموافقة المسبقة للمقاولين

يجب على جميع المعارض الذين يستقنون بمقاول لبناء أجنحتهم تقديم ملفهم التعريفي وأوراق الشركة الرسمية للحصول على موافقة مسبقة من المنظم قبل شهر واحد على الأكثر من تواريخ المعرض. لا يُسمح للمقاولين الذين ليس لديهم موافقة مسبقة من شركة ليكست فيزر بالدخول إلى الموقع

### 5. طرق إنهاء العقد

فقط وفي حال موافقة ليكست فيزر الخطية على أي طلب مقدم من المعارض لفسخ طلب الاشتراك، فإن المعارض يكون مسؤولاً عن رسوم المعرض وفقاً للجدول الآتي:

- 1- إذا كان طلب الفسخ قدم خلال مدة 30 يوم من تاريخ توقيع الطلب يتحمل المعارض فقط 50 % من قيمة الطلب
- 2- يتحمل المعارض 100 % من قيمة الطلب إذا كان طلب الفسخ قدم بعد مرور أكثر من 30 يوم على تقديم طلب الاشتراك، أي يتحمل المعارض كامل قيمة الطلب.

- 3- إن أي خرق لشروط العقد المذكورة أعلاه سيؤدي إلى اتخاذ إجراءات قانونية من قبل ليكست فيزر لأن هذه الشروط محددة وفقاً للقوانين السارية في دولة قطر. ومراجعة لشروط العقد الملزمة لكلا الطرفين.
- 4- سيتم تطبيق رسوم الفسخ الواردة أعلاه وفقاً لتاريخ استلام ليكست فيزر لإخطار كتابي عن طريق البريد أو الفاكس أو التلخس و مضمونة طلب الفسخ من قبل المعارض. وبخلاف ذلك، سيكون المعارض مسؤولاً عن 100 % من إجمالي قيمة رسوم الفسخ ووضاف إليها أي نفقات تتكبدها ليكست فيزر بسببه.
- 5- إن هذه الشروط غير قابلة للتعديل تحت أي ظرف.
- 6- في حالة قيام الطرف الأول بالمتطلبات الخاصة بالعقد من تسويق وإعلانات وخلافه لا يجوز للعميل الرجوع في التزاماته، أو إنهاء العقد إلا بعد قيامه بدفع مبالغه الطرف الأول مقابل الخدمات المقدمة. ويكون تحديد التكلفة من قبل الطرف الأول.

### 6. الحجر على المشاركة بالمعرض

إن أي جهة قامت بتوقيع طلب الاشتراك و لم تتمكن من المشاركة في المعرض لأي سبب من الأسباب المتعلقة بها، و لم يتم إغفاءها من بنود العقد من قبل ليكست فيزر ستكون مسؤولة عن دفع كامل قيمة الاشتراك وفقاً للطلب الموقع منها ووضاف إليها أي تكاليف أخرى تتكبدها ليكست فيزر كنتيجة لعجزها عن المشاركة بالمعرض.

### 7. إفلاس المعارض

في حال تسبب المعارض بالإفلاس الاختياري أو تعرض للتصفية الإجبارية أو أصبح تحت الحراسة القضائية بعد توقيع طلب الاشتراك، فيحق لليكست فيزر إلغاء المساحة أو المنصة المخصصة له دون تحمل أدنى مسؤولية بإعادة أي مدفوعات تمت من قبل المعارض وفقاً لطلب الاشتراك.

### 8. السلامة العامة

لن تكون ليكست فيزر أو موظفونهم أو وكلائهم مسؤولين عن سلامة المعارضين وخداميهم ووكلائهم ومقاوليهم أو المدعوين أو أي من موجودات المعرض أو الممتلكات المتعلقة بأي منهم أثناء المعرض أو أي متعلقات أدخلها المعارضون إلى المعرض أو أدخلها خادميهم ووكلائهم أو مقاوليهم أو المدعوين أو أي من أفراد الجمهور.

### 9. الشروط واللوائح

جميع الحجوزات تكون خاضعة للبنود الواردة في هذا العقد بغض النظر عن أي تحفظات لدى الجهة المعارضة، و يحق لليكست فيزر التغيير أو التعديل على هذه الشروط. وبخلاف ذلك، فإن طرأ خلاف على تفسير أي من هذه البنود فيكون التفسير الخاص بليكست فيزر هو التفسير الملزم لجميع الأطراف.

### 10. التأمين والمسؤولية القانونية والمخاطر

- 1- يجب على المعارضين ضمان تغطية التأمين الشامل لهم بما في ذلك، على سبيل المثال و ليس حصراً، التأمين ضد جميع المخاطر على ممتلكاتهم أو معرضاتهم و متعلقاتهم أو أمام أي نوع من المسؤولية العامة وتأمين الحادثة الشاملة ضد أي خسارة أو ضرر ناتج عن أي سبب مثلاً و ليس حصراً خطر الحريق أو المياه أو السرقة أو الحوادث مهما كان نوعها أو سببها.
- 2- يجب على المعارضين تأمين وتعويض ليكست فيزر عن جميع التكاليف والمطالبات أو المصاريف التي قد تتعرض لها ليكست فيزر بأي حال من الأحوال نتيجة أي خسارة أو إصابة نشأت لأي شخص (بما في ذلك أي من الجمهور أو ليكست فيزر أو وكلائهم أو مقاوليهم) أو أي من الممتلكات الخاصة بهم، وكانت نتيجة لأي فعل أو تقصير من المعارض أو أداميه أو وكلاءه أو المتعاقدين معه أو المدعوين من طرفه أو أي موقعه.
- 3- يحق لليكست فيزر في أي وقت الطلب من المعارض تقديم الدليل أن المعارض لديه غطاء تأميني كافٍ لجميع المخاطر الواردة أعلاه
- 4- كما يضمن المعارضون أن موظفيهم المؤقتين أو موظفي خادميهم أو وكلائهم أو مقاوليهم مؤمنين ضد أي مطالبات أو تعويضات عمالية
- 5- يبدأ سريان التأمين وفقاً للالتزامات المعارض من اللحظة التي يدخل فيها أي من المعارضين أو خادميهم أو وكلائهم أو مقاوليهم إلى أرض المعرض، وينتهي بعد إزالة جميع معرضاتهم ومتعلقاتهم وممتلكاتهم من أرض المعرض.

### 11. شروط إضافية

الطرف المتعاقد عن المجموعة المتشاركية في جناح واحد هو المسؤول عن ضمان أن جميع المعارضين داخل الجناح على دراية كاملة ببنود التعاقد، ويوافقون عليها وملتزمون بتجميع الشروط والأحكام والقواعد واللوائح الخاصة بالمعرض وملتزمون باللوائح والتعليمات الواردة أيضاً في دليل المعارض

### 12. حدود استخدام مساحة العرض

- 1- لا يجوز لأي معارض أن يتنقل أو يتنزل عن كامل المساحة أو المنصة المخصصة له أو عن أي جزء منها أو أن يوجر من الباطن كامل مساحة معرضه أو أي جزء منها، سواء أكان ذلك بمقابل مالي أو غير.
- 2- كما يجب على المعارض، إذا كان وكلياً أو مورداً أو مريضاً له أن يذكر في وقت تقديم الطلب أسماء الجهات التي يقوم بتبديلها وهذا لا يمنع أي معارض من أن يعرض منتجات من يمتلكه إذا طرأ هذا التمثيل بعد وقت تقديم الطلب وحصل بنفس الوقت على إذن خطي مسبق من ليكست فيزر.

### 13. إلغاء المعرض أو تغيير مدة العرض بقرار من ليكست فيزر

- 1- لن تكون ليكست فيزر مسؤولة تجاه المعارضين ولا لأي سبب من الأسباب عن إلغاء المعرض أو عن افتتاحه بدوام جزئي، لا كلياً وال جزئياً - عن عدم أداءهم للالتزاماتهم لتخبر كنتيجة لهذا الإلغاء أو التعديل.
- 2- أو كنتيجة لعدم تطبيق ليكست فيزر للالتزاماتهم أو كنتيجة لأي تعديلات أو تغييرات تمت على جميع أو بعض قواعد وأنظمة المعرض لأبعد مدى ما دام هذا التغيير أو التعديل كان نتيجة لظروف خارجة عن إرادتهم.
- 3- في حال طلب التأجيل أو الإلغاء من قبل العميل لأي سبب من الأسباب ليس للطرف الأول بد فيها. يتم فسخ العقد تلقائياً وبحق للعميل مطالبة الطرف الأول بأي التزامات مالية

### 14. تغيير التصميم العام للمعرض

تلتزم ليكست فيزر بالصلاحيه الكامله لتخصيص مناطق المعرض وموقع مساحة المعرض المخصص للمعارض، وذلك وفقاً لرايهم و ما دام يحقق المصلحة العامة. كما يحق لهم تغيير التصميم العام للمعرض أو تغيير أي مساحة محددة لعارض معين حتى لو كانت تلك المساحة مخصصة للمعارض و متعاقد عليها مسبقاً و يؤكد المعارض قبوله بالمساحة الجديدة المخصصة له في هذه الحالة

### 15. مراحل تقديم الخدمة

يحدد المنظم الخدمات المقدمة على ثلاث مراحل في المساحة المحطاة أو الرغاية أو الإعلان أو جميع الخدمات سوياً، بعد تاريخ توقيع العقد على الشكل التالي:

المرحلة الأولى: العمل الإداري والتخصيص 25% تبدأ من فترة توقيع العقد إلى ١٥ يومًا  
المرحلة الثانية: التنسيق والتواصل 25% تبدأ من بعد ١٥ يومًا من إتمام المرحلة الأولى وتمتد ليوم إغقاد الفعالية  
المرحلة الثالثة: يوم بدء الفعالية 50% تبدأ من أول يوم حتى آخر يوم من الفعالية

### 16. الحماية و الأمان

على المعارضين التواجد طوال مدة المعرض داخل المساحة المخصصة لهم (لبناء التجهيز و العرض و الإزالة)، لن تكون ليكست فيزر في أي حال من الأحوال مسؤولة في أي وقت و لأي سبب من الأسباب عن أي سرقة أو ضرر قد يحدث لأي من موجودات المعرض.

### 17. الظروف القاهرة

ليكست فيزر غير مسؤولة عن أي خسارة يتعرض لها المعارض أو أي ضرر ألية ممتلكات تعود للمعارض أو أي طرف ثالث بسبب السرقة أو الحريق أو العيوب الخاصة بمنطقة العرض أو العواصف أو الكوارث الجوية أو الحروب أو النزاعات العمالية و أسباب القضاء و الإرادة أو حدوث جائحة أو وباء أو أية ظروف تعتبر عادة من الظروف القاهرة في حالة تأجيل المعارض لأسباب خارجة عن إرادة الطرف الأول أو من قبل الدولة أو تواجد عنصر الظروف الطارئة أو القوة القاهرة. لا يجوز للعميل مطالبة الطرف الأول بفسخ العقد أو مطالبة باسترجاع الدفعات ويتم تأجيل الموعد لكل العملاء و يعتبر هذا العقد ساري المفعول لأي تاريخ جديد نقوم بتحديد.

THIS FORM MUST BE SIGNED BY A SENIOR  
MANAGER OR AUTHORIZED SIGNATORY:

NAME:

DATE:

SIGNATURE AND STAMP:

يوقع هذا النموذج من قبل المدير

المباشر أو المفوض بالتوقيع:

الاسم:

التاريخ:

الختم والتوقيع: